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Vragen van de leden Voordewind
(ChristenUnie), Bouchibti (PvdA),
Koşer Kaya (D66), Van der Vlies
(SGP) en Dibi (GroenLinks) aan de
minister voor Jeugd en Gezin over
het kunstmatig oplossen van de
wachtlijsten in de jeugdzorg.
(Ingezonden 14 juni 2007)

1
Bent u bekend met het artikel
«Wachtlijsten jeugdzorg kunstmatig
kort»?1

2
Kunt u bevestigen dat de wachtlijsten
in de jeugdzorg kunstmatig kort
worden gehouden, doordat kinderen
en jongeren van de wachtlijst worden
gehaald zodra ze enige vorm van
hulp krijgen, ongeacht de vraag of het
om de geïndiceerde hulp gaat?

3
Bent u bereid er bij de bureaus
jeugdzorg op aan te dringen om
jongeren, die de niet-geïndiceerde,
geboden hulp accepteren, op de
oorspronkelijke wachtlijst te laten
staan, totdat de juiste hulp geboden
kan worden?

4
Bent u bereid deze vragen voor het
algemeen overleg over de jeugdzorg
te beantwoorden?

1 Nederlands Dagblad, 11 juni 2007.
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